

ICAR Office
c/o Swiss Alpine Rescue SAR,
Rega-Center
P.O. Box 1414
8058 Zurich-Airport, Switzerland

Contact person Andres Bardill
Direct line +41 44 654 38 35
E-Mail andres.bardill@alpinere Rettung.ch

Zurich-Airport, 18. September 2018

Declaration of intent to hold the ICAR Congress in 2022 or in a subsequent year

Dear Mr. President,
Dear Members of the ICAR Board,

We have pleasure in submitting an application for Swiss Alpine Rescue SAR to organise the annual ICAR Congress with the Assembly of Delegates in 2022 or a subsequent year.

We thank you for your kind consideration of our application and look forward to being included in the list of congress organisers.

We will be happy to submit a dossier of our application for the ICAR Congress in 2022 or a subsequent year at the appropriate point in time and at your request.

Swiss Alpine Rescue

Kind regards,



Andres Bardill
Managing Director ARS



Elisabeth Müller
Deputy Managing Director

ICAR Office
c/o Swiss Alpine Rescue SAR,
Rega-Center
P.O. Box 1414
8058 Zurich-Airport, Switzerland

Kontaktperson Andres Bardill
Telefon direkt +41 44 654 38 35
E-Mail andres.bardill@alpinerettung.ch

Zürich-Flughafen, 13. Juli 2018

Absichtserklärung Durchführung IKAR Kongress 2022 oder ein Folgejahr

Sehr geehrter Herr Präsident
Sehr geehrte Herren Vorstandsmitglieder

Wir freuen uns, Ihnen die Organisation des jährlich stattfindenden IKAR Kongress mit Delegiertenversammlung für das Jahr 2022 oder ein Folgejahr durch die Alpine Rettung Schweiz ARS zu beantragen.

Wir danken Ihnen für die wohlwollende Prüfung unseres Antrages und freuen uns über eine Aufnahme unserer Organisation in die Liste der Kongressveranstalter.

Gerne unterbreiten wir Ihnen zu gegebener Zeit und auf Ihren Wunsch ein entsprechendes Dossier unserer Kandidatur zum IKAR Kongress 2022 oder ein Folgejahr.

Alpine Rettung Schweiz

Freundliche Grüsse



Andres Bardill
Geschäftsführer ARS



Elisabeth Müller
stv. Geschäftsführerin

Eine Stiftung von



Schweizer Alpen-Club SAC
Club Alpin Suisse
Club Alpino Svizzero
Club Alpin Svizzer

